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STUDENTHUSET 
MED NYTT ANSIKT
Studenthuset, vårt trygge anker i regn og mørke, blir ikke lengre hva 

det var! Nå råder det rene kaos, men i løpet av høsten skal fugl føniks 

gjenoppstå med nye fjær.

MER OM DETTE PÅ SISTE SIDE

FRI RETTSHJELP 
I TROMSØ
Juss-studentene i Tromsø har startet en uavhengig forening tilsva
rende Juss buss i Oslo. Foreninga ønsker å kunne tilby svakerestilte 
grupper i området gratis rettshjelp.

MER OM DETTE PÅ SIDE 2

VELFERDENS PRIS
Samskipnaden i Tromsø er litt dyrere enn 
sine partnere i Oslo og Bergen når det gjelder 
priser på hybler. Mens en standardhybel i 
Tromsø koster kr. 870,- pr. måned, ligger 
gjennomsnittsprisen på en studenthybel i 
Oslo på kr. 850,- pr. måned. En to roms møb
lert leilighet i Tromsø koster kr. 1690,- mens 
prisen på en tilsvarende boenhet i Oslo er på 
kr. 1597,-pr. måned. Tromsø kommer relativt 
godt ut når det gjelder barnehagepriser. I alle 
fall når vi sammenligner oss med Oslo. Der 
koster dette fra kr. 2.280,- til kr. 4.090,- pr. 
plass. I Tromsø koster en plass i barnehage 
kr. 1.250,- inkludert full kost.
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FOTO: TROND DAVIDSEN
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LEDER:_______________

Stopp framleien!
Framleien for studentboliger i Tromsø er etter det Ut
ropia kjenner til økende. Dette er i høyeste grad be
kymringsfullt. En vanskelig situasjon på boligfronten 
blir ikke akkurat bedre med en omfattende  framleie. I 
Breivika bor det i dag studenter med opptil fire seme
stre ansiennitet som venter på å få flytte. For disse er 
det frustrerende å vite at flere «sitter» på leiekont
rakter lenge etter at de er ferdig med å studere eller 
flyttet privat. Bekjente får overta boligen og slipper 
dermed å stå på venteliste hos samskipnaden, og kan 
flytte rett inn på Prestvann eller Storskogåsen, uten å 
måtte innom Breivika først. På den måten har enslige 
studenter fått seg dublett og familieleilighet alene, 
mens studenter med barn står uten tilbud om stu
dentbolig.

Nå vil kanskje enkelte påstå at framleie ikke er noe 
å ta slik på vei for. Det er jo studenter som bor i boli
gene, som ellers ville stått på venteliste hos samskip
naden. Det blirjo ikke flere boliger for studentene om 
framleien opphører.

Dette er for så vidt greit, og de fleste kan vel si seg 
enige i slike slutninger. Men det er i første rekke snakk 
om et likhetsprinsipp. Hvorfor skal noen stå på vente
liste for bolig hos samskipnaden, og måtte bå tre-fire 
semestre i Breivika, mens andre kan flytte direkte inn 
på Prestvann eller Storskogåsen?

Dessuten får ikke de som leier bolig på framleie 
opptjent boligansiennitet. de risikerer derfor å stå uten 
bolig den dagen vedkommende som har kontrakten 
må si opp sin leieavtale. For samskipnaden medfører 
framleien at de i stor grad mister kontrollen med hvem 
som egentlig bor i boligene. Det blir dermed en svært 
urettferdig fordeling av boligene.

Omfanget av framleie er vanskelig og ømtålelig å 
kartlegge. Men at framleien er omfattende bekrefter 
en spørrerunde Utropia har foretatt. Det er for øvrig 
ikke bare på Prestvann og Storskogåsen at f ramleie 
skjer, men også i Breivika. Det kan ellers legges til at 
ikke bare studenter leier på framleie, men også folk i 
fast arbeide.

Å få slutt på framleien er vanskelig. En mulig frem
gangsmåte er en dør-til-døraksjon for å finne ut om 
de som har leiekontrakter virkelig bor der de har kon
trakt. Dette er en oppgave for leieboerutvalgene ved 
de enkelte studentboliger. Men dette er vanskelig. De 
som sitter i leieboerutvalgene kan på denne måte risi
kere å måtte kaste ut venner og medstudenter.

Noe må imidlertid gjøres for å få bukt med fra
mleien. Det beste hadde vært om samskipnaden selv 
hadde hatt mulighet til å kontrollere hvilke leieboere 
som bor på studentboligene.

La oss håpe at noe skjer raskt i denne saken. Vi er 
overbevist at tilgangen på studentboliger vil bli bedre, 
og at vi får en mer rettferdig fordeling av boligene.

HUNTING HIGH AND LOW...
Rypejakta nærmer seg 
og startskuddet går for

NSU’s kvinnekonferanse
på Sandakersenteret 31/10—2/11!

Møt Bente Heuch (hodejeger), Ellen Brandt (for
sker), Sissel Aamodt Sveen (filosof) m.fl.
Diskuter
— kvinner, muligheter og barrierer i arbeidslivet
— jobb i det offentlige eller private
— kvinner og forskning
— hvordan knekke verbalherskerne
og mye annet. . .
Tør DU å bruke tungt skyts?
Meld deg på til Norsk Studentunion innen 15/10 på 
tlf. 02-55 60 20.
Påmeldingsgebyr kr. 150,-.

HAM
HAM onsdag den 1. oktober var preget av de konservatives forsøk 
på å ta initiativet i Studentpolitikken.
Det gikk litt opp og ned, men stor sett bør TØKSF være fornøyd, 
både med resultatene og vedtakene samt med at de fikk vist sin profil 
og styrke.

UTROPIA:
Tage Stabell-Kulø

Det er gledelig at TØKSF nå gjør sin 
virkelige inntreden på senen. Stu
dentpolitikken har alt for lenge vært 
tn liten andedam hvor få har tatt seg 
bryet å bli våt. Muligens kan de kon
servative få kampgløden opp i begge 
leire.

— Kursopplegg
— Faglig innhold av kurset
— Litteratur
— Gjennomføringen av kurset, roe- 
todebruk, og forelesemes pedagogi
ske kapasitet
— Faglig utbytte.
UTROPIA vil følge dette vedtakets 
videre skjebne med argusøyne, og vil 
senere komme tilbake til universite- 
tets reaksjon.

reklamefri søn dag, men dette fait. 
Det ble også fremmet forslag om at 
radioen skulle utarbeide et reglement 
for reklamebruk, men dette ble truk
ket tilbake.

Fagkritikk
TØKSF fremmet, og fikk vetatt, at 
fagkritikk bør bli obligatorisk ved 
alle kurs på universitetet SU frem- 
met forslag helt i SU-tradisjon: 
«Oppfordrer.. Fonn og innhold opp 
til debatt... Vurdere” HAM valgte 
imidlertid den direkte linje ved å 
vedta TØKSF’s forslag i sin helhet.
I henhold til vedtaket skal fagkritik- 
ken inneholde

Reklame i Studentradioen
HAM vedtok etter lange diskusjoner 
at radioen skal kunne få delfinan- 
siere sin drift med reklame. Årsaken 
til dette er at HAM ikke fant å ville 
særbehandle radioen i forhold til de 
andre radioene i byen, og i forhold til 
UTROPIA. Avisen får finansiere sin 
drift med reklame, og det skal radi- 
oen også få anledning til. Det ble 
fremmet forslag om at det skulle bli

HAM vedtok enstemmig å be styret 
forandre reglene for utskrift fra ek
samensprotokollen slik at utskrif
tene ikke inneholder navn. UTRO- 
PIA skrev om dette i forrige 
mummer, og viste da til at drådctrikita- 
høyskolene ikke har navn på sine ut
skrifter.

UTROPIA
Redaksjonen i UTROPIA ble en
stemmig valgt
Fremmøtet på HAM var som vanlig, 
ca 50 studenter. Antallet sank raskt 
utøver møtet, og salen var ganske 
glissen mot slutten. Dette har vært et 
problem for HAM i alle år, og ser ut 
til å tilta..

FRI RETTSHJELP I TROMSØ
Torsdag 2. oktober dannet jusstudentene ved universitetet i Tromsø 
en rettspolitisk forening, som tar sikte på å gi ressursvake grupper i 
området adgang til fri rettshjelp. Foreninga vil drive sin virksomhet 
etter samme mønster som juss-buss i Oslo og Bergen. Målsettinga vil 
iførste omgang være å få i stand et samarbeid med henholdsvis sosi
alkontoret, krisesenteret og eldresenter for så å kunne gi klientene 
ved disse institusjonene muligheten til gratis rettshjelp.

Stort behov for rettshjelp
Et stadig mer innviklet rettsystem og 
økende samfunnsproblem har ført 
til at ,kun de mest ressurssterke er i 
stand til å benytte seg av de tradisjo
nelle rettslige kanaler. Dette har ført 
til at svakerestillte grupper ofte hver- 
ken har økonomi eller kompetanse 
til å kaste seg ut i paragrafjungelen, 
selv om det er disse gruppene som 
kanskje har størst behov for rettslig 
hjelp. Foreninga, som foreløpig tel- 
ler 20 medlemmer, vil på frivillig ba- 
sis drive oppsøkende virksomhet, i 
håp om å kunne nå ut til disse grup
pene og gi dem et akseptabelt rettslig 
tilbud.

Gratis tilbud
En forutsettning for at tilbudet skal 
kunne fungere er at klientene slipper 
å betale for den hjelp de mottar, slik 
det pr. i dag praktiseres i Oslo og Be-

rgen. Dette fordrer at medlemmene 
kun skal drive veiledningsvirksom- 
het. Rettslige tvister må derfor løses 
på vanlig måte med advokat og akto- 
rat. Foreninga unngår på den måten 
å komme i konflikt med advokat- 
næringa.

Utvidet tilbud.
Selv om foreninga, i første omgang, 
kommer til å konsentrere seg om spe- 
sielle grupper, ønsker man på sikt å 
nå ut til så mange målgrupper som 
mulig. Dette fordrer at man oppnår 
erfaring og rutine Foreninga vil i 
den forbindelse starte en omfattende 
seminarvirksomhet, der medlemmer 
fra juss-buss i Oslo og Bergen vil bli 
invitert til å holde forelesninger.

Ikke for skipsredere og nærings
drivende
Dersom en skipsreder eller en annen

selvstendig næringsdrivende kom
mer og ber om hjelp til å snyte på 
skatten vil foreninga ikke kunne yte 
noen hjelp, da dette er i strid med et 
politiske fundament organisasjonen 
bygger sin virksomhet på.

Organisasjon
På stiftelsesmøtet ble det konstituert 
et foreløpig styre fordelt på 4 grup- 
per henholdsvis administrasjon, 
økonomi organisasjonsstruktur og 
organisasjonen plattform. De to før
ste gruppene har som sin hovedopp- 
gave å legge det teknisk/administra- 
tive forhold til rette, mens de to siste 
gruppene hovedsakelig vil konsent
rere seg om å utarbeide foreningas 
politiske mandat.

UTROPIA
REDAKSJONEN: Adr.: Postboks 678 — 9001 Tromsø
Bjørn Aasmoe Tlf. dagtid 81 688, linje 386, kveld 81 693
Trond Davidsen Vi har lokaler i kjeller på ISV.
Steinar Johansen Mandag .............................................  09.00—12,00 og 15.00-18.00
Håkan T. Sandersen Tirsdag . ............................................................................. 09.00-14.00
låge Stabell-Kulø Onsdag . ............................................................................. 15.00-18.00

Torsdag . ............................................................................. 09.00-11.00
REDAKSJONSSEKRETÆR: Fredag .. ............................................................................. 10.00-12.00
Tage Stabell-Kulø

UTROPIA er et organ for studentene ved Universitetet i Tomsø,
ØKONOMISEKRETÆR: kommer ut 2 ganger i måneden.
Bjørn Aasmoe Redaksjonen er valgt på politisk uavhengig grunnlag.

Annonsepris: Kr. 3,50 pr. spaltemm.
ANSVARSHAVENDE: Opplag: 1600 eksemplarer.
låge Stabell-Kulø Tykk: «Tromsø»/Lundblad Trykkeri A.s, Tromsø



FELLESAREALER PÅ PRESTVANN RASERES!

Direktør i Studentsamskipnaden, Vidar Bakken: «Leieboerne vil få nye fellesarealer»
FOTO: TROND DAVIDSEN

For en tid tilbake oppdaget beboerne på Prestvann til sin skrekk at 
også kantina ble forvandlet til anleggsområde. Fra arbeiderne fikk 
man høre at her skulle det bli lokaler til barnehagepersonalet på 
Maurtua (barnehagen i 2. etasje). Forskrekkelsen ble enda større. 
Dette visste man ingenting om.

UTROPIA:
Håkan T. Sandersen

At beboerne reagerer er ikke vanske- 
lig å forestå all den tid kantina er det 
eneste fellesarealet som er egnet til 
møtevirksomhet og generelt sam- 
lingsted. Når fjerde etasje på Prest- 
vann står ferdig vil dessuten antallet 
beboere øke sterkt, noe som gjør det 
enda mer nødvendig med store og 
gode fellesarealer?
At man starter ombyggingen uten at 
beboerne engang er informert om 
vedtaket gjør det hele ekstra ille. 
Mange av leieboerne sier at dette må 
være et «taktisk trekk” fra samskip- 
nadens side. Direktøren i Student- 
samskipnaden sier på sin side at 
manglende informasjon skyldes rett 
og slett at det på Prestvann ikke var 
noe leierboerutvalg man kunne hen- 
vende seg til på det gjeldende tid- 
spunktet.

Nye fellesarealer
Direktør Vidar Bakken opplyser at 
bakgrunnen for vedtaket om å omdi- 
sponere lokalet bl.a. var at man fikk 
pålegg fra Arbeidstilsynet om å for- 
bedre forholdene for personalet på 
Maurtua barnehage I tillegg går 
omdisponeringen dessuten i et større 
prosjekt som tar sikte på å øke det 
totale antallet barnehageplasser.

Bakken sier også at som kompensa- 
sjon for den tapte kantinen vil leie- 
boerne få disponere to etasjer i „re- 
sepsjonen” i D-blokka. Den ene 
etasjen vil bli møblert som et møte- 
lokale, mens den andre etasjen skal 
møbleres med myk-møbler. Disse lo- 
kalene vil leieboerne kunne dispo- 
nere helt fritt uten innblanding fra 
samskipnaden. Alt i alt vil studen- 
tene komme godt ut av det, sier Sam- 
skipnadsdirektør Vidar Bakken.

Sløve studentrepresentanter?
Mange på Prestvann har også stilt 
spørsmålstegn ved måten studentre
presentantene i Samskipnadsstyret 
har behandlet denne saken. Repre- 
sentantene burde ikke ha stemt for 
vedtaket om at kantina skulle bli 
kontorer, uten å ha «loddet stemnin- 
gen” blant leieboerne. «Vi vil ikke 
lenger være salderingspost på sam- 
skipnadens budsjetter”, sier en av 
Prestvanninnbyggeme. Siste leierbo- 
erallmøte på Prestvann stilte likele- 
des krav om at leieboerutval- 
get/leieboerallmøtet får uttale seg 
før saker som vedrører beboerne 
kommer opp til behandling i Stu- 
dentsamskipnaden.

DENNE 
BANKEN 
FINNER DU 
OVER HELE

NORGE
KREDITKASSEN 
FISKERNES BANK

TROMSØ
Tlf. (083) 85 530

LEIEBOERAKSJONER PÅ PRESTVANN?
Leieboerne på Prestvann vurderer aksjoner 
hvis ikke Studentsamskipnaden innfrir kra
vene som er stilt i forbindelse med byg
gingen.

Samskipnaden på sin side mener at enkelte 
av kravene er helt urimelige, og kan følgelig 
ikke innfris. Vil også Prestvann rammes av 
en Høst-konflikt?

UTROPIA:
Håkan T. Sandersen

Torsdag den 25/9 var det leieboerall- 
møte på Prestvann. Oppsluttningen 
var meget god, og det ble enstemmig 
vedtatt at følgende krav måtte inn- 
fris av Studentsamskipnaden:

1. Anleggsarbeidet avsluttes til van- 
lig arbeidstid.
2. Alt som er mulig må bli gjort for å 
hindre vannlekkasjer i framtiden.
3. Eventuelle skader som oppstår på 
innventar dekkes av Studentsam- 
skipnaden eller Entreprenøren.
4. Alle skal slippe å betale i 1 mnd. 
Utover dette reduseres husleien med 
50% så lenge annleggsarbeidet 
pågår.
5. De som har lekkasjer på hy- 
blene/leilighetene slipper å betale 
husleie til lekkasjene er stoppet.
6. Vi (leieboerallmøtet) ønsker at 
Studentsamskipnaden gir svar på de 
ovenfornevnte punkter snarest 
mulig.
I den grad disse kravene ikke innfris 
vil eventuelle aksjoner bli vurdert 
fortløpende.

Urimelige krav
Tor Ødegård, Styreformann i Stu- 
dentsamskipnaden, sier at man i ut
gangspunktet er innstilt på å innfri 
kravene, men at punkt 4 og 5 er helt 
urimelige og kan derfor ikke innfris.

En slik reduksjon av husleieinntek- 
tene vil koste samskipnaden ca. 1, 
4-1, 5 millioner kr, noe samskipna- 
den ikke har råd til. Samskipnaden 
ser seg kun i stand til å gi en mnd. re- 
duksjon i husleien for alle som bor i 
tredje etasje. I første og andre etasje 
gis en mnd. reduksjon kun for de 
som er berørt av vannlekkasjene.

Punkt 1 og 2 vil bli innfridd i hen- 
hold til avtale med entreprenøren. 
Arbeidet vil bli innfridd i henhold til 
avtale med entreprenøren. Arbeidet 
vil kun foregå mellom kl. 7 og 16, og 
alt vil selvsagt bli gjort for å hindre 
ytterligere lekkasjer. Når det gjelder 
punkt 3 sier Ødegård at eventuelle 
skader på innventar ol. vil bli erstat- 
tet av samskipnaden. Samskipnaden 
vil senere få refundert beløpene av 
entreprenøren, som har fått ansvaret 
for disse lekkasjene, leieboerne vil bli 
holdt løpende informert om even- 
tuelle nye utspill fra samskipnaden.

Ødegård sier dessuten at pga. 
vannskadene vurderer man å reno- 
vere hele tredje etasje når hyblene i 
fjerde er innflyttingsklare.

Hele taket på Prestvann skal etter 
planen stå ferdig i begynnelsen av 
november, og da vil lekkasjene for- 
svinne, sier formannen i Student- 
samskipnaden.

«Urimelige krav», sier Tor Ødegård, formann i Studentsamskipnaden.
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BRILLER

KONTAKT
LINSER

Storgt. 92 - Tlf? (083) 82 143 
v/Kulturhuset
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VELFERDENS PRIS
Samskipnaden i Itomsø (SiTøfs boliger er noe dyrere 
enn de tilsvarende boliger vi har undersøkt i Oslo og 
Bergen. Dette gjelder da først og fremst den månedlige 
hybelleia I Ttomsø ligger husleia på870kr. foren hybel 
på Storskogåsen, Breivang og Prestvannet, mens den 
gjennomsnittlige prisen for en studenthybel i Oslo lig

ger på 850 kr. pr. måned. Gjennomsnittsleia for en 
hybel på Fantoft i Bergen ligger på867kr. Når det gjel
der den månedlige bamehageavgifta ligger Oslo klart 
høyest med et gjennomsnitt på 2123 kr. pr. unge mens 
Tromsø har en avgift på 1250 kr. og Bergen 1205.

FOTO: TROND DAVIDSENRimelige barnehageplasser i Ttomsø.

Priser hos de forskjellige samskipnader
OSLO TROMSØ BERGEN TRONDHEIM
HYBEL
Bjerke
møblert - 765 - 883
Kringsjå
møblert 884 - 982 
umøblert 780 - 918
Sogn
møblert 842 - 724 - 801
778 - 960 
umøblert 789 - 671
Pilestredet
møblert 887

Prestvannet 
Storskogåsen 1 
Øvre Breivang 
870
Breivika
455

Fantoft 
939 - 796

NTH-boligene
765

LEILIGHET (2 roms) 
Bjerke
1704 - 1625
Kringsjå
1714 - 1603
Sogn
1229
Pilestredet
1614 -1693

Prestvannet 
Storskogåsen 1 
Øvre Breivang 
1690

Fantoft
1865

NTH-boligene
900

Hybelleie
Med utgangspunkt i den 
månedlige leia for en møblert 
studenthybel kommer Tromsø 
dårligst ut, dersom vi ikke 
regner med provesoriene i Brei
vika. Gjennomsnittsprisen for 
en møblert hybel i oslo er 20 kr. 
billigere enn Tromsø. Gjen
nomsnittlig husleie for en hybel 
på Frantoft i Bergen ligger på 
867 kr. Dersom vi ser på NTH 
hyblene i Trondheim er den 
månedlige leia på 765 for en 
enkel hybel. Vi må alikevel ta 
tallene med et lite forbehold 
fordi vi mangler opplysninger 
om alder og studentboligenes 
standard. Likevel gir tallene en 
pekepinn på differansen i de 
reelle bokkostnadene mellom 
de ulike samskipnadene.

Leiligheter
Også når det gjelder husleia på 
en 2-roms møblert ledighet må 
SiTø finne seg i å bli forbigått 
av samskipnaden i Oslo, mens 
den gjennomsnittlige prisen på 
en slik boenhet i Oslo ligger på 

1597, koster det for en tilsvar
ende bolig på Storskogåsen. 
Prestvannet og Breivang 1690 
kr. her ligger imidlertid Fantoft 
i Bergen høyest med en måntlig 
leie på 1865. Det må også her 
legges til at variabler som stør
relse, alder og boligstandard 
ikke er tatt med i kalkula
sjonene

Barnehager
Her utpeker Oslo seg som den 
by med de desidert dyreste 
barnehageplasser. I alders
gruppa 0-3 år er den månedlige 
utgifta, før de som ikke er regi
strerte innbyggere på 4090 kr. 
pr. måned, mens leia er på 1080 
for faste innbyggere. Før 
aldersgruppa 3-7 år er den 
månedlige avgifta på 2280 pr. 
unge, altså en gjennomsnitt
spris på 2123 kr.

Tromsø kommer relativt bra 
ut med en måntlig avgift på 
1250 kr. pr, unge (alle alder
strinn). Bergen kommer her 
billigst ut med en avgift 1205 kr. 
pr. plass.
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HOVEDFAG I SOSIALØKONOMI
Det ser nå ut til at Universitetet i Tromsø kan 
starte opp med hovedfagsundervisning i øko
nomi. Dette kom fram på et møte mellom 
representanter fra universitetene i Umeå og 
Tromsø. Hensikten var å drøfte praktiske og 
studierelaterte sider ved en samarbeidsavtale 
mellom byene. Fra Umeå møtte studierektor 
R. Axelsson og studieveileder S. Brand, mens 
Tromsø var representert med amanuensis i 
økonomi, K. Heen. Grovt skissert kom repre
sentantene fram til følgende avtale.

UTROPIA: 
Tage Stabell-Kulø

Opptaks- og studiekrav.
For å begynne på doktorgradsstu- 
diet må studentene ha 60 poeng i 
økonomi (tilsvarende 1 1/2 års øko- 
nomiundervisning, 30 vekttall). Det 
stilles ingen krav til formell bak- 
grunn i matematikk og derfor be- 
gynner vanligvis studentene med 10 
poengs (5 vekttall) kurs i økonomi. 
Studentene som begynner har mini- 
mum 3 års studietid bak seg, derav 
1 1/2 år i økonomi. Vi ser således 
at studentene fra Tromsø har sam- 
me grunnlag i økonomi og i tillegg 
en noe bredere utdanning i andre 
fag. Dvs. 4-41/2 år for cand.mag 
mot 3 år studentene i Umeå. Mate- 
matikkkunnskapene eller rettere 
manglende sådan skulle derfor ik- 
ke skape problemer for å begynne 
i Umeå. Kurser i matte kan en ta i 
Umeå.

Aktuelle kurs
Bare mikro og makroteori er obli- 
gatoriske kurs. Matematikk er imid- 
lertid et kurs de fleste følger, hvilket 
er naturlig dersom Varians bok i 
mikroteori benyttes. Matematikk- 
kurset er basert på Qiiangs bok. he- 
le boken er pensum. Det gis 
vanligvis lite spesialisert undervis- 
ning i matematikk, slik at urstrakt 
selvstudium er nødvendig. Studen- 
tene arbeider vanligvis i grupper og 
Institusjonen for Nationqalekono- 
mi arrangerer kun oppgaveseminar. 
Det er derfor av mindre interesse for 
studentene fra Tromsø, da Univer- 
sitetet trolig med liten innsats kan 
lage et bedre opplegg her på 
„bruket”.

Hovedfag i sos.øk.
Både kursene i mikro- og makrote- 
ori er meget aktuelle kurs for stu- 
dentene fra Tromsø. I mokro 
benyttes som nevnt Varians bok, 
mens T.J. Sargent’s: Macroecono- 
mic Theory benyttes i makro. I øko- 
nometri benyttes R.S. Pinkdyck og 
D.L. Rubinfeld: Econometric Mo- 
dels and Econometric Forecasts. 
Disse kursene gis som intensivkurs 
på opptil 8-10 uker (10 poeng, 8 un- 
dervisningstimer pr. poeng). Stu
dentene kan imidlertidig i samarbeid 

Kan du lese teksten nedenfor
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BØR DU SØKE
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med faglærer legge opp et pensum 
med mindre omfang. F.eks. 5 eller 
8 poeng.

Andre kurs som tilbys er: 
Internasjonal økonomi. 
Vekstteori.
Arbeidsmar kedsteori. 
Naturressursøkonomi, i samarbeid 
med Skogshøyskolan.
Regionaløkonomi.
De tre siste områdene har Univer- 
sitetet i Umeå spesiell kompetanse 
i. Og med tanke på et samarbeid 
mellom Tromsø og Umeå, er 
naturressurs- og regionaløkonomi 
meget interessant.
Normalt bør en student ta ca. 20 po- 
eng pr. semester. Omfanfet av un
dervisningen som Umeå bør gi, 
avhenger av hvorledes Hovedfags- 
studiet velges oppbygd. Dersom vi 
i utgangspunktet antar at Tromsø- 
studentene tilbringer 1 semester i 
Umeå, kunne de f.eks. ta:
1) Mikro (10 poeng) eller makro (10 
poeng).
2) Mikro eller makro kombinert 
med 10 poeng i et eller flere andre 
fag (f.eks. økonometri, regionalø- 
konomi eller naturressursøkonomi).

Opplegget med hensyn til når 
kursene gis er meget fleksibelt. De 
gis ikke i spesielle semestre, men til- 
budet er et resultet av ,,etterspør- 
sel”, På grunn av det lave antall 
studenter på doktorstudiet gis kur- 
sene i samråd med studentene. Et 
antall på 2 - 5 studenter fra Trom- 
sø vil være med på å prege både 
sammensetting og tidspunktene de 
blir gitt.

Eksamensordningen.
Eksamensordningen varierer fra 
kurs til kurs. Mest vanlig arrange- 
res det skriftlig eksamen enten i 
form av en skriftlig hjemmeoppge- 
ve eller tradisjonell eksamen. Munt- 
lig eksamen benyttes også som 
eksamensform. Det blir avholdt kun 
1 eksamensform pr. kurs.

Praktiske spørsmål.
Opptak som hovedfagsstudent i 
økonomi ved Universitetet i Trom
sø er tilfredsstillende grunnlag for

Hilsen
Optikus

Magnus Jacobsen
Fr. Langesgt. 12
Tlf. 083/82 710 
9000 Tromsø 

å ta kurser i Umeå. Studentene bør 
bare kunne registrere seg i Umeå et
ter at Nationaekonomisk Institusjon 
har fått en liste over studentene som 
kommer. Studentene må betale en 
avgift på kr. 200 - 300 pr. år. Det 
er en egen studentbostadsstiftelse og 
forhandlinger for å garantere Trom- 
søstudentene plass er nødvendig. 
Studentboligmarkedet er imidlertid 
ikke så presset som vi er vant til i 
Tromsø (og Norge generelt), og føl- 
gelig skulle det være gode mulighe- 
ter til å få istand en slik avtale.

Det var enighet om at det burde 
komme istand en formell avtale på 
administrativt nivå mellom univer- 
sitetene om de forannevnte punkte- 
nc. Og på vegne av potensielle 
interesserte studenter i Tromsø får 
en håpe dette skjer.
Amanuensis i økonomi ved Institutt 
for Fiskrifag (IFF) k. Heen, hadde 
følgende tilrådninger til forannevnte 
skisserte avtale forslag:
1) Det opprettes et hovedfagsstudi- 
um i sosialøkonomi ved Universite- 
tet i Tromsø.
2) Det inngås en samarbeidsavtale

med Umeå Universitet med sikte på 
at hovedfagsstudenter kan ta deler 
av kursene i Umeå.
3) Hovedfagsstudiet bygges slik at 
både kursene og oppgavene omfat- 
ter 30 vekttall, d.v.s. 40 vekttall to- 
talt av hovedfag.
4) Første semester tilbringes i Trom-
sø der studentene følger et kurs i 
matematikk (5 vekttall) og et kurs 
i makroøkonomi (5 vekttall). Andre 
semester tilbringes i Umeå der stu
dentene følger et 5 vekttallskurs i 
mikroøkonomi (10 poeng), et 21/2 
vekttallskurs i økonometri (5 poeng) 
og et selvvalgt kurs på 21/2 vekttall. 
F.eks. regionaløkonomi, naturres- 
sursøkonomi (5 poeng). Tredje og 
fjerde semester tilbringes i Tromsø, 
der studentene skrifver sin hove- 
doppgeve under veilledning av en el
ler flere av økonomigruppens 
ansatte. Det gis også et seminartil- 
bud innen regionaløkonomi og fi- 
skeriøkonomi under
hovedfagsdelen (forutsetter at stu- 
dentene skriver oppgeven i relasjon 
til disse områdene).

K. Heen har følgende kommentar 
til tilrådningen:
1) Årsaken til at det foreslås 2 pluss
2 er:
a) Det reduserer kursdelen og der- 
ved oppholdet i Umeå. Vi kunne 
selvfølgelig ha forlenget oppholdet 
i Umeå til 1 år, men jeg tror vi i be
gynnelsen bør begrense det til 1/2 
år. Hvis erfaringene viser seg å væ
re positive kunne vi eventuelt øke 

det til 1 år senere, og det kunne væ
re valgfritt.
b) En mer omfattende oppgave kun- 
ne bli et meget viktig bidrar til øko- 
nomigruppens forskning.
2) Jeg foreslår makroøkonomi og 
matematikk i første semester i 
Tromsø. Årsaken til at ikke mikro 
i første semester er den at studente- 
ne først må få det nødvendige ma- 
tematiske grunnlaget.

Det er enda mye som nå gjøres 
for at denne avtalen skal komme i 
land. IFF må få midler til toppstil- 
lingen i økonomi. Signaler fra såvel 
den sittende regjering og den forri- 
ge, tyder på at det ikke blir noe pro- 
blem. Kampen om dette studiet har 
stått mellom Trondheim og Trom- 
sø, men av regoionalpolitiske hen- 
syn kommer politikerne til å velge 
Tromsø. Men, hvis en tolker tren- 
dene i arbeidslivet rett, kan det bli 
vanskelig å konkurrere med det pri- 
vate markedet m.h.t. å få toppfolk 
til stillinger som denne ved IFF. Der 
jo ikke helt utenkelig at potensielle 
søkere heller, av rent økonomiske 
grunner, velger tittelen ,,adm.dir” 

WHERE ARE ALL
THE FLOWERS GONE?

Petra og Wenche er blant de få som virkelig gjør en innsats 
for at UiTøskal se vakkert ut. Her avbildet ipøsregn i atriu
met ved ISV, ivrig opptatt med å gjøre blomstene klare for 
vinteren. Vi takker for innsatsen.

FOTO: TAGE STABELL-KULØ

heller enn å bli professor i økono- 
mi ved Universitetet i Tromsø. Men 
la oss håpe, på vegne av potensielle 
søkere på dette studiet og landsde- 
len forøvrig, at dette ikke blir det 
som blir avgjørende for at denne av- 
talen skal bli en realitet.

«NYE»
UTROPIA
Utropia har fra dette nummeret 
av tatt et nytt steg framover mot 
det vi håper skal bli ei bedre stu- 
dentavis. Noen vil kanskje ha 
registrert at avisa har en annen 
trykkvalitet enn tidligere. Om- 
byltede bilder og tekst, og unød- 
vendig mange trykkfeil er fra nå 
av et tilbakelagt stadium, håper 
vi.

Samtidig mener vi også at 
avisa har tatt et lite skritt fram- 
over innholdsmessig. Dette til 
tross for at vår henvendelse i 
forrige nummer etter flere folk 
til redaksjonen ikke har ført 
fram. Men det er fremdeles 
ikke for sent å ta KONTAKT 
MED AVISA FOR DE SOM 
MÅTTE VÆRE INTERES- 
SERT. Det tok dessverre tre 
uker før dette nummeret av Ut- 
ropia var klart. Omlegging til 
nytt trykkeri var den viktigste 
årsaken til dette, men vi skal hel- 
ler ikke legge skjul på at vi er så- 
pass få i redaksjonen at vi har 
nærmest måttet ha den tida det 
har tatt for å få avisa ferdig. Det 
er dermed bare å håpe at dette 
produktet faller i smak hos 
våre lesere.
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BROX BAK STOR
BOLIGUNDERSØKELSE
Bjørn Brox, hovedfagstudent ved ISV, har i disse dager sendt ut et 
spørreskjema til studenter som ikke bor i samskipnadens boliger, 
dette skjemaet skal legge grunnlaget for B.B’s hovedoppgave, sam
tidig som dette er vesentlig materiale for Studentskipnaden m.h.t. 
fremtidige byggeprosjekter.

Utropia: Bjørn Aasmoe

Det er 300 studenter som er truk- 
ket ut til å delta i denne under- 
søkelsen, og samtidig som svar- 
ene inngår i materiale for Brox’ 
hovedoppgave, er de også viktig 
materiale for Samskipnaden, 
som dekker Brox’ utgifter ved
rørende oppgaven.

Pris og standard
Dette er et av de spørsmålene 
som blir stilt, og skal prøve å 
belyse en rekke ting. Bor student

ene dårligere privat m.h.t. pris 
og/eller standard, eller er dette at 
studenter bor privat ikke bare et 
resultat av at de ikke fikk bolig 
hos Samskipnaden, men det at 
de er villig til å betale mer for 
bedre standard. Dette er av 
betydning for Samskipnaden når 
nye boliger skal planlegges. Skal 
disse være av samme standard og 
format som dagens, eller bør 
Samskipnaden bygge boliger 
som er av bedre standard.

Svarprosenten er viktig
For at Brox’ skal få noe å bygge 
på til sin oppgave, er svarprosen

ten vesentlig, dette skjemaet, 
som de fleste allerede forhåpent
ligvis har fylt ut, tar bare ca 5 
minutter å fylle ut, slik at det 
burde være en grei sak. Disse 
svarene er ikke bare viktig for 
Brox’ oppgave, men også av 
vesentlig betydning for hvilken 
linje Samskipnaden vil legge seg 
på i sin utforming av fremtidige 
studentboliger.

Bjørn Brox - hovedfagstudent i samfunnsvitenskap - ser på hof 
studenter. FOTO: TRONDNEKROLOG OVER EDB-SAKEN

Striden om hvorvidt 10-vekttallkurset «EDB for humaniora og 
samfunnsvitenskap», som gis på ISV, sammen med D-100 og D-101 
på IMR skal gi undervisningskompetanse, fikk i sommer sitt ende
likt. Kultur- og vitenskapsdepartementet vedtok nemlig at kurset 
ikke kunne gi grunnlag for en slik kompetanse.

Utropia:

Håkan T Sandersen

Etter det Utropia kjenner til vil 
departementets vedtak ha liten 
betydning for de femten som tok 
eksamen i kurset i vår. De langt 
fleste av disse var hovedfagstu- 
denter ved ISV/ISL, og spørs
målet om undervisningskompe

tanse i EDB har nok relativt 
marginal betydning.

EDB-tilbudet opprettholdes?
Selv om ISV altså «tapte» EDB- 
striden er man fra administra
sjonens side innstilt på å opprett
holde EDB-tilbudet.

Og etter det Utropia forstår 
har ISV fått bekreftelse fra Uni
versitetsstyret om at stillingen 
som er knyttet til kurset vil bli

opprettholdt. Problemet pr. i dag 
er bare at stillingen ikke er 
besatt. Stillingen har vært ledig 
siden i sommer, og det ser ut til at 
fagtilbudet står og faller med om 
det melder seg kvalifiserte 
søkere. Siden stillingen ennå ikke 
er utlyst er det i hvertfall sikkert 
at det ikke blir noe kurs i «EDB 
for humaniora og samfunnsvit
enskap» denne høsten.

Tromsbanken 
kan låne deg

Det er startet en interessefor
ening for akvakultur, IFA, ved 
UiTø. Foreningen er åpen for alle 
med interesse for akvakultur. 
Foreningen vil forsøke å holde 
interessen for akvakultur i høy
setet, men også formidle kontak
ter til og fra næringslivet. Foren
ingen presiserer at det ikke bare 
er biologer som har interesse for 
faget. Næringen vil ha bruk for 
svært mange faggrupper.

Årsmøtet, det første av sitt 
slag, er lagt til onsdag 15.10. 
kl. 19.00 i kantina på Gjennom
gangsbygget. det vil der være 
anledning til å tegne medlems
skap. Prisen er kr. 30,- i året.

<Vår ære»: Det nyvalgte styret i «IFA». Fra venstre: Tor Stuge, Geir Bjørkøy, 
Baldur og Finn Hersevik. FOTO: TAGE STABELL-KULØ

Hvorfor gå til andre når du kan få det du 
trenger i Tromsbanken?

Når du trenger penger er T-lån
i Tromsbanken løsningen. Lånet 
kan brukes til hva du vil.

Vi forutsetter
en ryddig økonomi. Krav til 
egenkapital er 20 %
Velkommen inn!

-uansett hvilken 
bank du bruker! I T-lån i________

Tromsbanken as
l ANDSELV - BARDU - FINNSNES - HARSTAD - TROMSØ 

VS ------------------- .

W
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Råkjør i NSU!
Calle Hedberg (29) er ein uvanleg studentpolitikar. Utdanna 
skytebas. Tidlegare klubbformann og medlem i Norges Arbeids
mandsforbund. Han har skrive lærebok i fagleg politikk. Vore 
sekretær for Hanna Kvanmo. Sto som førstemann på SV-lista i 
Øksfjord i fjor. Vidare sersjant og sprengingskommandosjef i 
Heimevernet i Sarpsborg, kor han og sitt i bystyret. Så etter å ha 
studert data og økonomi i tre år, var det ikkje mange som så noko 
rimeleg grunn til at ikkje Calle skulle bli ny leiar i Norsk 
Studentunion.

Av Christian Børs Lind

Ytre sett (slikt tel i våre dagar) er 
Calle Hedberg ein relativt heldig 
syntese av to av dei siste åras mest 
ueinsarta mannfolkideal: Macho- 
mann med knirkande svart lærdrakt 
på stor anti-intellektuell motorsyk- 
kel (Honda 750) og teddybjøm- 
image med antydning til kul på 
magen og klassisk grei-gutt-smil.

Kjem ikkje på ei fjøl
—68 er blitt til 86, calle, er ikkje stu- 
dentpolitikk reine bakevja å jobbe 
med?
— Hadde eg trudd det ville eg aldri 
gjort noko som helst. Den vellykka 
Renteaksjonen i vår, som NSU var 
drivkrafta i, viser at studentane ikkje 
er sløvingar som berre ser det som er 
mindre enn tre meter frå deira eigen 
nasetipp. Det kjem ikkje noko 
rekande på ei fjøl når det gjeld 
høgare utdanning. Det trur eg fleire 
og fleire forstår.
— Men høgreebylgja har likefullt 
skylt inn over NSU og?
— Dei konservative har tre av ni 
representanter i arbeidsutvalget i 
NSU. Det radikale fleirtalet er like- 
fullt markant - som det har vore i 
mange år. Poenget er at dei konser- 
vative etter kvart deler kritikken av 
studiefinansieringa og ressurssitua- 
sjonen i høgare utdanning. Då er det 
berre rein fornuft å slå pjaltane 
saman, enda om usemja er klar på 
enkeltsaker og langs dei større 
linene.

Utforbakke med Bakke?
— Har du forhåpningar til den nye 
regjeringa?
— Ikkje så altfor store Til no har dei 
nesten berre snakka om nedskjer- 
ingar. Men det kan då ikkje bli verre 
enn det vi opplevde under Lang- 
slet/Gunnar Magnus-regiment. AP 
har ei rad med konkrete løfte frå 
opposisjonstida å stå til rettes for. 
Løfte dei gjentok etter prisfallet på 
olje. Men eg trur vi må slåss for gjen- 
nomføringa av kvart einaste løfte!
— Foregjengarane dine i NSU- 
leiinga har ofte vore mest opptatt av 
utdanningspolitikk i tydinga fagkri- 
tikk, ressurser, satsingsområde - kva 
med deg?
— Med bakgrunnen min i fagrørsla 
er det nok naturleg at kampen for ei 
betre studiefinansiering kjem nær- 
mest hjarterota. Renteaksjonen var 
bra, bl.a. takka vere ryggdekninga vi 
fekk frå LO og AF. Desse alliansane 
vil vi bygge vidare på. Dei konserva- 
tive utspela om å bryte kontrakten 
med LO, verkar berre hodelaust på 
meg.

Flytande pjolterveranda
— Utdanningspolitisk sett, kva gjer 
deg mest forbanna?
— Det er nok å velje mellom. Men eg 
blir forbanna når eg ser korleis 
førande politikarar snakkar og snak
kar om kor viktig det er å satse på 
høgare utdanning. For så å løpe frå 
det heile ved første høve. Vi ser og at 
fjordane våre er overfylte av flytande 
Pjolterverandaer, at importen av

onsdag 25.9.

Mercedes og BMW stadig aukar. 
Samtidig manglar vi lærarar, lære- 
bøker, teknisk utstyr og ei rad andre 
ting i skuleverket og i høgare utdan- 
ning. Det er jo heilt bak mål.

Like eins ser eg minkande stipend,

rente- og gebyrflåeriet som mektig 
provoserande i lys av alt preiket om 
satsing vi elles høyrer. Enkelte, til 
dømes rektor Inge Lønning ved Uni- 
versitetet i Oslo, snakkar om å skaffe 
pengar til høgare utdanning ved å

ISV Beklager
I siste nummer av Utropia har Hilde Berg kritisert ISV for dår- 
lig organisering av undervisningen ved semesterstart, konkret 
ved to storfagstilbud i samfunnsvitenskap.
Til kritikken har ISV følgende kommentar:

1. Det er en selvfølge at ansvarlig lærer stiller opp til under 
visning/orientering som annonsert i forelesningskatalogen.

2. Dersom ansvarlig lærer forhindres, bør så langt som råd 
er, vedkommende erstattes.

3. Er dette umulig, skal utsettelse/avlysning annonseres 
forsvarlig: Ved oppslag og evt. personlig fremmøte av andre 
ansatte. Det er et mål for instituttet å drive god undervis- 
ning, både hva gjelder faglig innhold og organisering. Når 
gjennomføringen ikke skjer i henhold til de retningslinjer 
som er anført her, er det sterkt å beklage, og instituttet vil 
arbeide aktivt for at slike episoder ikke oppstår.

Ingeborg Harsten 
Adm. leder

krevje 5 000 kroner i studieavgift frå 
studentane, ikkje f..., seier no eg.

Knip igjen, jenter
— Det tåpelegaste..
— At studenter som får barn mellom 
15 februar og 15 august tapar opp til 
10 000 stipendkroner, ettersom 
Lånekassa (les: Langslet/den forrige 
regjeringa) føresett at studentar må 
klare seg sjølve om sommaren. Som- 
marjobb med nyfødd unge? Eller 
skal dei halde igjen til 15 august? Ei 
meir anstandig ordning vil knapt 
merkast på budsketta. Gjenstår å sjå 
kva AP-regjeringa vil gjere. Stats- 
budsjettet nærmar seg...
— Greit, det er nok å sloss mot. Men 
studentane let seg ikkje lenger mobi- 
lisere utan vidare?
— Var det etre før? Dei harde vilkåra 

Sliter din platespiller/pick-up ut 
din verdifulle platesamling?

Få en gratis testrapport med Ortofons testcomputer.

CD 
gSpeAtaUMjen Hi-Fi

Storgt. 110, tlf. (083) 82 490.

Størst i compact disc 
- og i det hele tatt

Plabebaren
Storgt. 110 - Tlf. 55 356 - 9000 Tromsø

SOSIALSEKRETÆR
lå kontakt hvis du trenger rådgiving og veiledning ved personlige og 
sosiale vanskeligheter eller studieproblemer som ikke er faglige.
Du kan også be om informasjon av forskjellig art og få vite hvor du 
kan henvende deg i helse og sosiale spørsmål og juridiske saker. 
Sosialsekretær Ann Torunn Olsen,
Roald amundsens pl. 1 (Odd Bergbygget)
Tlf. 81 012. Kl. 0900-1500.

Husk også å benytte deg av de økonomiske støtteordningene som Stu- 
dentsamskipnaden har til dekning av helsemessige utgifter: 

HELSEFONDET OG REFUSJON AV EGENANDELER

For informasjon, se reglene.

i Lånekassa har pulverisert store fag- 
miljø på dei fleste utdanningsinstitu- 
sjonane Stikke-innom-raske-med- 
seg-stilen på veg til deltidsjobben blir 
stadig vanlegare. Om ikkje det for- 
klarer alt, så seier det mykje om vil- 
kåra for aktivitetar utanom under
visningstida. Renteaksjonen viste 
likevel at på gode saker og med skik- 
kelege førebuingar, kan vi fortsatt 
gjere oss godt synlege!

Med Bakke bakpå 750’en
— Så no blir det råkjør i NSU?
— Ja. Men det finnast jo grenser for 
meg og. Etter det fyrste møtet med 
Hallvard Bakke, fekk han sitte 
bakpå motorsykkelen ned til Stor- 
tinget. Og sjølv om vi vel kjem til å 
gjere livet surt for han framover, har 
vi jo ikkje tenkt å ta livet av han!
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Studenthuset med nytt ansikt
Hva har skjedd med „Huset”? Studentfest- 
kulturens ypperste utpost, som studente ve
modig forlot, og som samskipnaden kjøpte 
og så nesten glemte? Er studenthuset solgt, 
kondemnert, forgjeldet eller brent?
Vil det noengang åpne igjen? Spørsmålene 
er mange men her følger svarene.

Plan 1. etg.Plan 2. etg.

Som vel de fleste av Student
husets mest trofaste tilhengere 
har merket, med gråten i halsen, 
denne kulturens høyborg er 
stengt i dette «triste semester”. 
Ny på universitetet sa du? Ingen 
fare, dette hederskronte organ vil 
bringe bakgrunnen nå. De som 
ikke langer kun har Ex. Phil- 
bøker å bære på vil finne dette 
noe kjedelig, men det får stå sin 

prøve Høsten det herrens år 
1983 var det en håndfull ildsjeler 
som fikk igang et eget utested for 
studenter. Dette var Student
husets første triumferende seme- 
stear. Oppslutningen var (enorm 
fra første stund.. Siden denne før- 

. ste gloriøse start har «Huset”, 
som det raskt ble døpt, humpa 
og gått. Etter en del forretnings- 
messige uår, har nå Student
samskipnaden kjøpt hus og 
tomt. Stengingen av «Huset” 
har forsåvidt ikke direkte bak
grunn i denne transaksjon. Men 
samskipnaden har besluttet å 
pusse opp «kåken”.

I løpet av kort tid etter at dette 
er gått i trykken vil firma Ric. 
Bjørn gå igang med arbeidet for 
å pusse opp «Huset”. Ikke minst 
vil det bli foretatt en sårt tiltrengt 
etterisolering, til glede for alle de 
som har frosset seg gjennom et 
utall halvlitre i sterk kuling gjen- 
nom veggene.

Det legges opp til et interiør 
som ligger opp til det «Huset” 
var i de gode gamle dager. Så de 
som frykta plysj, stålstenger og 
speil i taket kan puste letta ut. 
Men igjen tilbake til det vik
tigste:
NÅR ÅPNER HUSET???? Vel, 
se det er det ingen som kan si noe 
sikkert.om. Som nevnt starter 
bygge arbeidene med det aller 
første, og man håper å bli ferdig 
i løpet av høsten.

Men som daglig leder for Stu

denthuset A/S, Kjell Andreasse 
sier: Det blir ingen store greit 
før etter juli, men vi håper i 
kunne ha åpent et par (ganger hk 
før semester slutt. Så vi får w 
fram det «nye Huset”. Var «fe 
noen som stussa over Student 
huset A/S? Tilleget A/S betyr® 
drifta er blitt <om organisert. B 
som fulgte med i vårt mektig 
blad i våres vil vite alt om dette 
Derfor skål vi ikke gå næm» 
inn i materien på dette punkt 
Mens man venter på det met 
krapalctige kan man jo føifef 
Kjell Andreassens oppfordrin: 
til å stille på dugnad. Det treng 
folk til klargjøring, rydding 
vasking etter som bygge arbeide 
skrider fram. Han lover at de 
skal komme oppslag på ålle insti 
tutt. Det nye Huset vil bli me 
brukervennelig, fremholde: 
Kjell. Man vil kunne benytte ses 
av etasjene uavhengig av hver 
andre. For eksempel kan manih< 
kro i første etasje og et møte, elle 
en intern fest i annen. For å klait 
dette vil det bli mulig å få kjøp 
øl fra kran nå også i annen etasje 
I helgene håper man å kum 
friste med nattklubb til den llyst 
morgen. Men dette står og falk 
på byens politikere å bestemme 
Så derfor i alle Baccus disiple, fø 
mot og forlæng eders advent ti 
næste års Januar, thi eder 
drømme skal opfyldes og jer 
struper læskes.
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